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Z A P I S N I K 

 

s 7. tematske sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara, održane 13. travnja 2022., u Rodnoj 

kući Lavoslava Ružičke, u Vukovaru, J. J. Strossmayera 25, s početkom u 9,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: David Vlajčić, Robert Rapan, Domagoj Bilić, Jasmina Jukić, Radivoj Đurić, 

Sava Manojlović, Vedran Vuleta, Igor Naletilić, Nikola Mažar, Krešimir 

Raguž, Majda Jakša, Igor Gavrić, Stjepan Mađarac, Dejan Drakulić, Zoran 

Rokvić, Željko Sabo, Nenad Bučko 

 

Odsutni vijećnici: Nemanja Savanović, Srđan Milaković 

   

Ostali nazočni: Ivan Penava – gradonačelnik 

Filip Sušac i Srđan Kolar- zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – M. Vlajčić, V. Šibalić, N. Gažo, K. Bilić, I. Mujkić, J. Paloš, D. 

Dimić 

B. Knežević – viši savjetnik za energetsku učinkovitost 

Damir Dekanić – župan VSŽ 

Zrinka Čobanković – direktorica Razvojne agencije VSŽ 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

S. Tokić – pročelnica UO za opće poslove 

A. Lovrić iz Ureda gradonačelnika i predstavnici medija 

 

 

Predsjednik otvara sjednicu, pozdravlja nazočne i poziva Sanju Tokić, pročelnicu UO za opće 

poslove da izvrši prozivku vijećnika. 

Nakon prozivke utvrđuje se kako je na sjednici nazočno 17 od ukupno 19 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog za izmjenu naziva 1. točke Dnevnog reda te je isti 

jednoglasno (17) usvojen. 

 

D N E V N I     R E D 

1. Donošenje Zaključka o tematskoj raspravi po pitanju uvrštavanja strateških projekata Grda 

Vukovara u Plan razvoja Vukovarsko-srijemske županije 2021.-2027. 

(Izvjestitelj: gradonačelnik) 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O TEMATSKOJ RASPRAVI PO PITANJU UVRŠTAVANJA 

STRATEŠKIH PROJEKATA GRDA VUKOVARA U PLAN RAZVOJA VUKOVARSKO-

SRIJEMSKE ŽUPANIJE 2021.-2027. 

Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik. 

Gradonačelnik je u uvodu istaknuo kako sukladno Zakonu o regionalnom razvoju Republike Hrvatske, 

od ukupno 31 jedinice lokalne samouprave na području VSŽ njih 30 imaju status potpomognutog 

područja, kao i to da županijsku razvojnu strategiju donosi jedinica područne (regionalne) samouprave 

nakon prethodno pribavljenog mišljenja Partnerskog vijeća koje je savjetodavno tijelo, obavezno 

uzimajući u obzir potrebu osiguranja ravnomjernog razvoja svih dijelova samouprave. Ističe strateške 

projekte Grada Vukovara koji su predloženi na uvrštavanje Plana razvoja VSŽ, a to su: 
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 projekt Poljoprivredno prehrambenog centa AGRO Vukovar,  

 projekt Tehnološki centar Vukovar,  

 nadogradnja vanjskih bazena u sklopu Plivališta Vukovar  

 izgradnja dvorane za tenis u Vukovaru.  

Na 2. sjednici Partnerskog vijeća za područje VSŽ, održanoj 30. rujna 2020., ni jedan predloženi 

projekt nije naišao na prihvaćanje. Tek nakon inicijative predstavnice Grada Vukovara, projekt 

proširenja vanjskih bazena u Vukovaru uvršten je u plan, kao podprojekt. 

Pozdravljajući sve projekte koji su dio Plana razvoja VSŽ 2021.-2027. smatra nelogičnim i 

neprihvatljivim da Grad Vukovar bude zapostavljen te da za to nema ni jednog valjanog argumenta. 

Podsjetivši na sve gubitke koje je Vukovar pretrpio pita se gdje je ravnomjeran razvoj svih dijelova 

županije te poziva predstavnike županije na konstruktivan pristup i dijalog. Pita se zašto od 10 

strateških projekata Vukovarsko-srijemske županije niti jedan nije s područja Grada Vukovara, unatoč 

4 predložena projekta. Očekuje da se uvaži mišljenje Gradskog vijeća Grada Vukovara i značenje 

grada Vukovara te da se krene u kooperativnu suradnju i ravnomjerni razvoj svih jedinica lokalne 

samouprave VSŽ. 

 

U raspravi su sudjelovali: župan, D. Bilić, N. Mažar, gradonačelnik, D. Vlajčić, K. Bilić, I. Mujkić, 

direktorica Razvojne agencije VSŽ Z. Čobanković, V. Vuleta, D. Drakulić. 

 

Nakon pauze na sjednicu se nije vratio vijećnik N. Bučko, prisutno ukupno 16 vijećnika. 

 

Vijećnik N. Mažar predložio je dopunu Zaključka, a predlagatelj nije prihvatio prijedlog. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta  – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – suzdržani. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 9 glasova „ZA“ (DP, HS i Ž. 

sabo) i 7 glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ, SDSS) donosi 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

Plan razvoja Vukovarsko-srijemske županije 2021.-2027. temeljni je dokument o promišljanju 

razvoja na regionalnoj razini. Grad Vukovar, kao sjedište Vukovarsko-srijemske županije, u 

dokumentu  nije prepoznat kao područje koje bi trebalo razvijati i u koje bi trebalo ulagati. 

Zakoni Republike Hrvatske koji reguliraju regionalni razvoj, strateško planiranje i upravljanje 

razvojem jasno propisuju potrebu osiguranja ravnomjernog razvoja svih dijelova županije.  

S obzirom na činjenicu da su predloženi strateški projekti za područje županije geografski 

neravnomjerno raspoređeni, odnosno projekti su koncentrirani u svega nekoliko jedinica lokalne 

samouprave Vukovarsko-srijemske županije, Gradsko vijeće Grada Vukovara ovim putem izražava 

svoje nezadovoljstvo i neslaganje s Nacrtom  Plana razvoja Vukovarsko srijemske županije 2021.-

2027. 

Sukladno navedenom, predlažemo županu Vukovarsko-srijemske županije da projekte Grada 

Vukovara uvrsti u Nacrt Plana razvoja Vukovarsko-srijemske županije 2021.-2027. koji će predložiti 

predstavničkom tijelu Vukovarsko-srijemske županije za usvajanje. 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Dovršeno u 11.15 sati. 

 

Zapisnik vodila      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Sesvečan      Željko Sabo, teolog 


